
Rogaland Sau og Geit 

Styremøte på Teams 31.08.2020 

Tilstede: Kjell Åge Torsen, Arne Berge, Iren Vestersjø 

Hidle, Hanne Lundal, Hallvard Veen, Eirik Gilje og 

Arnhild Skjørestad. 

 

51. KÅRING 2020  Kjell Åge, Arne og Arnhild har laga eit 

infoskriv om kåringa i 2020.  Arnhild tenkte i 

utgangspunktet at me skulle kjøre kåringsjå utan 

publikum i år, men me er blitt enige om at me ikkje skal 

vere strengare enn føringane til folkehelseinstituttet. 

Skrivet vert sendt ut til alle lokallag, raselag og 

væraringar, i utgangspunktet ønsker me å kjøre kåringa 

sånn som planlagt berre ein følger rettningslinjene til 

folkehelseinstituttet. 

Me prøver å få kontroll på kva lag som fortsatt ønsker 

kåringssjå og kven som vil ha heimekåring. 

Blir det heimekåring så bør ein få til eit system som gjer 

at ein veit i god tid kven som skal kåre lam slik at ein får 

satt opp ei grei «løype» for dommarane. 

52. Ledermøte 2020. Iren har sendt epost til alle 

lokallag med spørsmål om dei stiller seg positive eller 

negative til gjennomføring av ledermøte, ca 1/3 svara 

på eposten . Me beslutta då å ta ein ringe runde til alle 



lokalag for å få oversikt, før me tek ei avgjering på om 

det blir ledermøte 2020 eller ikkje. 

 

Neste styremøte blir i midten av oktober , dato ikkje 

heilt klar ennå. 


